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Extra verlaatjes: er is wel wat in te halen
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De gemeenteraad van Dordrecht, in vergadering bijeen op 1 februari 2022, behandelend agendapunt 34
"Slijpen aan een diamant - Toekomstbeeld Binnenstad Dordrecht",

Constaterende dat:

• We twee stille Corona jaren achter de rug hebben en vooral jongeren weinig te doen hadden;
• Voor Corona het aantal 'verlaatjes' voor horeca ondernemers al niet toereikend was;

• Dordrecht op dit moment ervoor kiest om 5 van de wettelijk maximaal toegestane 12 'verlaatjes'
jaarlijks toe te staan;

Overwegende dat:

• Jongeren en ondernemers wel wat in te ha ten hebben en onze stad weer gezellig maken;

• Ondernemers er nu voor kiezen om alle verlaatjes gebundeld in te zetten bij Big Rivers en daarna

geen verlaatjes meer over hebben;
• Niet voor iedere ondernemer een permanente ontheffing aantrekkelijk is, gezien het extra

papierwerk, wettelijke eisen en omgang met buurtbewoners;
• Andere steden een gebruiksvriendelijke kraskaart gebruiken;

• De wethouder heeft toegezegd na de zomer het horecabeleid te gaan herijken;

Draagt het college op:

• In aanloop naar een nieuw horecabeleid alvast te verkennen of het aantal 'verlaatjes' het
aankomende terrasseizoen al in lijn gebracht kan worden met het landelijk maximum, dus van 5
naar 12 en de gebruiksvriendelijkheid ervan te verbeteren door bijvoorbeeld de invoer van een
kraskaart zoals in Rotterdam wordt gebruikt;

En gaat over tot de orde van de dag.
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